
PROTOKÓŁ NR 14/12

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 8 października 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10:00, a zakończyło o 12:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Stanisław Schmidt – Przewodniczący Komisji,

2. Zofia Ujma, 

3. Zbigniew Piątek,

4. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Teresa Szczepańska, Mariusz Kubiak, Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

5. Wiesława Gajewska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wizyta w Szpitalu „Bukowiec” - spotkanie z Prezesem Panią Wiesławą Gajewską.

3. Wnioski. 

Ad. 1  Przewodniczący Komisji  Zdrowia i  Opieki  Społecznej  Pan Schmidt  Stanisław zorganizował 

posiedzenie na terenie Szpitala „Bukowiec”.

Pani Prezes główny nacisk położyła na brak na chwilę obecną funkcjonowania pomocy społecznej nocnej  

świątecznej i ambulatoryjnej w sposób przychylny pacjentom.

Ad. 2 Prezes Pani Gajewska przedstawiła zebranym ogólną sytuację szpitala. Na bieżąco po spłaceniu 

długów, płacone są podatki, regulowany ZUS. Szpital funkcjonuje, remontowane są poszczególne oddziały.  

Wykonany został duży remont w pomieszczeniach dolnych, gdzie funkcjonują izby przyjęć, gabinety lekarskie 

wyposażone w sprzęt medyczny wysokiej jakości. Na każdym odcinku widać dbałość o jednostkę. Problemem 

dla działalności szpitala jest wysoka cena za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków, brak kontraktu na 

opiekę medyczną nocną i świąteczną. 

Od 01.03.2010 usługi te zostały przekazane Szpitalowi Wojewódzkiemu w Jeleniej Górze, która to jednostka 

obiecała przekazać Szpitalowi „Bukowiec”,  nie dotrzymano jednak słowa. Kowarzanie a także mieszkańcy 

ościennych miejscowości są w kłopocie gdy niezbędna jest pomoc medyczna w nocy w weekendy czy święta.

Komisja  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  powzięła  jednogłośnie  decyzję  o  wystosowaniu  pisma  do  Dyrekcji 

Szpitala Wojewódzkiego z petycją o porozumienie między Szpitalem Wojewódzkim a Szpitalem „Bukowiec” w 

sprawie funkcjonowania pomocy medycznej nocnej i świątecznej ambulatoryjnej w „Bukowcu”.

Ad. 3 Ponadto K.Z.iO.S. zadecydowała o wnioskach do KSWiK, oraz napisaniu petycji do N.F.Z.

Komisja ustaliła że ościenne gminy zostaną powiadomione o wsparciu wniosku K.Z.iO.S. RM w Kowarach.
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Na tym posiedzenie zakończono. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej na posiedzeniu w dniu 08.10.2012 r. uchwaliła że wystosuje 

pisma do poszczególnych jednostek  celem wsparcia  Szpitala  „Bukowiec”  w sprawie  podstawowych usług 

medycznych potrzebującym. Kopie pism w załączeniu do protokołu.  

Protokołowała:                                                                                                                 Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                   Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej
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